

國立中興大學科技管理研究所研究生參加學術及競賽活動補助辦法

Graduate Institute of Technology Management Award for Excellence in Research and Competition

中華民國98年11月13日所務會議通過
by GITM Institute affairs committee meeting on Nov. 13, 2009
中華民國99年06月18日所務會議修訂(第二條)
Amended by GITM Institute affairs committee meeting on June 18, 2010
中華民國100年11月15日所務暨課程會議修訂(第二條)
Amended by GITM Institute affairs committee meeting on Nov. 15, 2011
中華民國101年4月24日所務暨課程會議修訂(第二條)
Amended by GITM Institute affairs committee meeting on April 24, 2012
中華民國101年9月5日所務暨課程會議修訂(第二條)
Amended by GITM Institute affairs committee meeting on September 5, 2012
中華民國103年11月10日所務暨課程會議修訂(第二、四、五、六、七條)
Amended by GITM Institute affairs committee meeting on November 10, 2014
中華民國105年4月12日所務會議修訂(第二條)
Amended by GITM Institute affairs committee meeting on April 12, 2016
中華民國105年9月1日所務會議修訂(第二條)
Amended by GITM Institute affairs committee meeting on September 1, 2016
中華民國109年6月1日所務會議修訂(第二條)
Amended by GITM Institute affairs committee meeting on June 1, 2020
中華民國111年12月7日所務會議修訂(第二條)
Amended by GITM Institute affairs committee meeting on Dec 7, 2022

第一條 為鼓勵本所研究生參與國、內外研討會、發表學術論文，以提昇所譽，特訂定本辦法。

I、 This regulation is enacted to encourage students to present papers in domestic and international conference, publish journal paper and join competition.

第二條 補助標準如下：

II、 Award Granting Criteria:

性質 Activities	說明 Statement	核定權限 approval authority
競賽活動 Competition	1. 參加國內各界舉辦之競賽活動，進入複賽以上者得核發獎學金，每人至多5,000元。 Each student will be supported maximum NT\$ 5,000, when the applicant gets into semi-finals. 2. 若獲得前三名，將頒獎狀並公開表揚。 A certificate will be awarded if the applicant wins the top three places.	所長 Chairman
國內研討會 Domestic Conference	參加者，須有投稿，投稿之論文，經審查通過(接受)者，得核發獎學金，每人至多4,000元。 Each student will be supported maximum NT\$ 4,000, if the applicant has presented his/her paper(s) accepted by the conference.	所長 Chairman
國內舉辦之國際會議 International Conference held in Taiwan	參加者，須有投稿，投稿之論文，經審查通過(接受)者，得核發獎學金，每人至多6,000元。 Each student will be supported maximum NT\$6,000, if the applicant has presented his/her paper(s) accepted by the conference.	所長 Chairman
國際會議 (在台灣以外) International conference (held outside Taiwan)	1. 限本所在學學生。 Only for GITM student who has registered in the semester. 2. 參加者，須有投稿，論文已被接受者。 Only for student who has presented his/her paper(s) accepted by the conference. 3. 經費補助： ★ 博士生 補助經費，每人上限20,000元(每次10,000元)。	所務會議 GITM Institute affairs committee

	★ 碩士生 應優先向國科會、教育部或本校申請經費補助，未獲補助者，可向本所提出申請，每人上限7,000元。 Financial Support: ★ Ph.D. student: Maximum NT\$ 20,000 for each student in the entire Ph.D. program (NT\$ 10,000 each conference participation) ★ MBA student: Maximum NT\$ 7,000 for each student in the entire MBA program. MBA student can apply for the support only if he/she fails to obtain funding from National Science and Technology Council, R.O.C., Ministry of Education or National Chung Hsing University. 4. 符合條件者，得送所務會議實質審查。 Applicant who meets the above criteria needs to submit application form to GITM Institute affairs committee.	
發表學術論文 獎勵標準 Journal publications	詳如下頁「國立中興大學科技管理研究所 學生學術論文獎勵標準」 Please refer to the following page for details: "National Chung Hsing University Institute of Science and Technology Management Student Academic Paper Award Criteria"	所務會議 GITM Institute affairs committee

第三條 投稿之論文，須有本所專任教師擔任指導教授。

III、The paper submitted to conference should be advised by GITM faculty member.

第四條 國內舉辦之國際會議的定義：論文以英文撰寫、會議全程以英文發表、至少三個以上國家參與之研討會。

IV、The definition of “International Conference held in Taiwan”: Paper written in English, English as conference language and conference participants are from at least three countries.

第五條 本辦法之補助費用由本所研究生獎助學金統籌支付，並視經費實際狀況，酌予調整。

V、The cash prize awarded by this regulation is from GITM graduate scholarship (研究生獎助學金), and is subject to change according to the available funding.

第六條 本辦法經所務會議通過後實施，修正時亦同。

VI、This Regulation is passed and enforced by the GITM. Further amendment shall be applied as well.